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KRAAINEM - Tal van bewoners van de Vogeltjeswijk klagen al jaren 
over de staat van de voetpaden. Ondanks talrijke beloftes van het 
schepencollege, blijft de vernieuwing echter dode letter. 
 
Raadslid Luk Van Biesen (OPEN) vroeg tijdens de gemeenteraad 
wanneer deze vernieuwing eindelijk van start zou gaan. Volgens de 
bevoegde Schepen Van de Plas (Union) zal het voetpadenplan 
uitgevoerd worden maar een exacte datum kon niet gegeven worden, 
misschien in 2013. De meeste voetpaden zullen aangepakt worden en 
hij heeft een prioriteitenlijst laten opmaken.	  


